
11 IV 2016,

« …ostatnio w "walkmanie" słucham Pańskich rozmów audio z Mistrzem z lat

80tych.  Próbuję  z  tego  wyłuskać  co  ciekawsze  konkeksty,  które  możnaby

przetłumaczyć i dać na Youtube.  Ilość widzów z całego świata systematycznie

rośnie.  Z około 200 obejrzeń  dziennie rok temu - teraz w porywach filmy z

Mistrzem i  Panem ogląda do 800 osób dziennie.  Pewnie  będzie  ich  jeszcze

więcej, im bliżej otwarcia krakowskiego muzeum i kinowej premiery.

Ostatnio kupiłem tę nowość. "Dzienniki", o których pisał Pan, że dostało się
Mu  wiadro  pomyj.  Mam  przeczucie,  że  istnieje  jakieś  dziwne  "lobby",

które w ostatnich publikacjach celowo pomija Pańskie zasługi, a dobiera
jakieś  mało  ważne,  kąśliwe  epizody?  (mam  na  myśli  również  listy
Lewczyńskiego). W każdym razie.  Z całościowego punktu widzenia i  tak
brawurowo  wygrywa  Pan  z  wszystkimi  zarzutami  (ktokolwiek  by  je
wysuwał włącznie z Mistrzem), poprzez swoje wieloletnie, wybitne i szczere
zaangażowanie w promocję dzieł Mistrza. 

Pozdrawiam Pana serdecznie i życzę owocnej aukcji w Sopocie.
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